
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20151117 

 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stefan Westlund ordförande 

  Ingegerd Eriksson     

  Inez Lagerström 

  Annika Bengtzon 

  Richard Olofsson 

  Joakim Andersson 

Adjungerad  Yvonne Ström 

 

§1 Mötets öppnande 

§2 Ekonomi 

Detta möte innehåller i stort sett endast en punkt nämligen ekonomi. Detta p g a de 

drastiskt ändrade förutsättningarna fr o m 1 januari när Svensk Bridges kontrakt går ut. 

Följande beslutades: 

- Den extra spelkupongen som utgivits kommer att tas bort fr o m den 1 januari. 

- Beträffande Don Peppino kommer fr o m nästa termin hälften av startavgiften att 

gå tillbaka till lagen och hälften går till klubben. 

- Vi tar upp en diskussion med pensionärsklubben om de 2 700 kronor per år som 

klubben betalar. 

- Vi kommer inte att förlänga kontraktet med Anja när nuvarande går ut i maj. 

- Vi tar kontakt med de sponsorer vi har och hör om de är intresserade att sponsra 

mer.  

- I januari startar vi ett försök med ”fredagslunchspel” med spel och mat för 100 kr. 

Vi kommer då att börja spela kl 11:00 och gör avbrott för lunch. Mer information 

kommer 

§3 Övriga frågor 

- Fråga om I-medlemmar togs upp. Klubben betalar inte några avgifter för I-

medlemmar 

- Lagen i div 4 DP ska betala 200 kronor mindre denna termin. Detta p g a en match 

mindre 

- Stefan tar kontakt med lagledarna DP om nästa termin 

- Beslutade att ha skinkpriser vecka 51 

- Nästa år planeras en cup med skinkpriser 

- Till guldtävlingen saknas 15 set med brickor 17 – 25. Stefan tar kontakt med 

Sandviken och hör om vi kan låna brickor och lägga själva.  

 



§4 Mötets avslutande 

Stefan tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Ingegerd Eriksson   Stefan Westlund 


